
 

Vysvětlení k aktuálnímu vývoji v třídění odpadů 

 

V souvislosti s procesy recyklace odpadu upravují firmy požadavky na kvalitní třídění odpadu 
při prvotním sběru a následném odebírání od naší obce. Kombinací pytlového sběru a 
zprovozněním sběrného dvoru (tedy častějšího sběru kontejnerového) se snažíme, aby toto bylo 
zajištěno a díky efektivnímu třídění co nejlépe fungoval nastavený systém :  efektivní třídění – 
nízké náklady pro obec – udržitelné poplatky pro občany. Současně obec hledá další partnery 
z řad firem zabývajících se touto problematikou a reaguje na poptávku. Zároveň potřebuje 
podporu od každé domácnosti, jež odpad vytváří. Proto bylo v poslední době rozesláno a 
zveřejněno několik informací a výzev k odpovědnému třídění odpadu. Děkujeme za spolupráci, 
aktivní přístup každého jednotlivce a společně pokračujeme v řešení problematiky odpadového 
hospodářství.  

 

Podrobně bude tato problematika diskutována na podzimním veřejném zasedání obecního 
zastupitelstva 

 

 

 


